
Kurz^tnik, 28.12.2023r.

ZAPYTANIA RADNEGO

PYTAJACY: Jacek Rydel

STAROSTA, ZARZAD

POWIATU NOWOMIEJSKIEGO

za posrednictwem Przewodniczqcego

Rady Powiatu Nowomiej skiego

W zwi^zku z pianowanq inwestycji w Brzoziu Lubawskim „Budowy 
instalacji eko-recyklingu odpadow metodi pirolizy”, licznymi w^tpiwosciami 
mieszkancow Brzozia Lubawskiego i s^siednich miejscowosci. 
(przygotowywana petycja mieszkancow) dotycz^cymi bezpieczenstawa 
lokalizacji powyzszej inwestycji prosz^ o:

Pytanie 1:

Wyjasnienie na jakim etapie budowy, pozwolen jest wyzej wymieniona 
inwestycja ?

Pytanie 2:

Czy przedstawiciele Powiatowego Wydziahi Srodowiska uczestniczyli
wkonsultacjach spolecznych dotyczacych wymienionej inwestycji? Jezeli 
uczestniczyli to czy posiadaji wi^dz^ na temat tego czy mieszkahcy Brzozia 
Lubawskiego zostali wlasciwie poinformowani o takim spotkaniu?

Pytanie 3:

W zwiqzku z tak duzym juz dotychczasowym zanieczyszczniem Powiatu 
Nowomiej skiego - szczegolnie Doliny Drw^cy (co poruszane bylo na



poprzednich sesjach) czy zasadna jest budowa takiej przetwomi opon i tworzyw 
sztucznych (zgodnie z Decyzji o srodowiskowych uwarunkowaniach 
IRG.6220.2.2023 z dnia 26.10.2023r.) na terenie Powiatu Nowomiejskiego?

Pytanic 4.

Czy decyzj? na przetwarzania odpadow zwiazanych z powyzsz^ inwestycja 
b^dzie wydawai Urz^d Marszalkowski czy Starostwo Powiatowe ?•

Jakiej decyzji lub opini ze stony Starostwa mozna si? spodziewac W tej sprawie 
w zwiqzku z faktem, iz w decyzji jest napisane o srodowiskowych 
uwarunkowaniach dla planowanego przedsiewziecia, ktore moze potencjalnie 
znaczqco oddzialywac na srodowisko naturalne (zgodnie z wydanq Decyzji o 
warunkach srodowiskowych IRG.6220.2.2023)?

Prosze o odpowiedz pisemn^.


